
ZNAČNÁ ELEKTRONIZACE UČEBNÍCH MATERIÁLŮ

ZAVEDENÍ PROSPĚCHOVÝCH STIPENDIÍ

ZPŘEHLEDNĚNÍ ELEKTRONICKÝCH PLATFOREM UP

ZLEPŠENÍ SENÁTNÍ KOMUNIKACE NAVENEK

NASTARTOVÁNÍ ZELENĚ UDRŽITELNÉ UNIVERZITY

MNOHÉ SE JIŽ PODAŘILO

POSTOUPIT V ELEKTRONIZACI A ZJEDNODUŠOVÁNÍ ADMINISTRATIVY

DOKONČIT NOVELIZACI VOLEBNÍHO ŘÁDU AS FF, A ZPOHODLNIT TAK SENÁTNÍ VOLBY

APELOVAT NA POKROK V DOSAHOVÁNÍ ECOFRIENDLY FAKULTY, RESPEKTIVE

UNIVERZITY

ZVÝŠIT FÉROVOST SYSTÉMU VYPLÁCENÍ ODMĚN ZA PUBLIKAČNÍ ČINNOST V PHD

STUDIU

A HLAVNĚ: HÁJIT PRÁVA STUDENTŮ A KONTROLOVAT, ZDA JSOU RESPEKTOVÁNA

VŠEMI FAKULTNÍMI ORGÁNY

JSEM DOKTORANDEM NA NEJLEPŠÍ FILDĚ V REPUBLICE A RÁD BYCH PRO NI – PRO VÁS –

JEŠTĚ KUS PRÁCE UDĚLAL. JE TŘEBA ZEJMÉNA:

ALE SPOUSTU VĚCÍ

NÁM JEŠTĚ ZBÝVÁ

DOTÁHNOUT – A

PRÁVĚ TO BYCH SI

VZAL JAKO SVŮJ

ÚKOL!

FILDA A HLAVNĚ LIDÉ, KTEŘÍ JI TVOŘÍ A DĚLAJÍ SKVĚLOU, MI ZA LÉTA STUDIÍ

DALI NESMÍRNĚ MOC. SPLÁCÍM JÍ – A HLAVNĚ VÁM – SVOU PRACÍ, PODPOROU A

ŠÍŘENÍM JEJÍHO DOBRÉHO JMÉNA. JIŽ ŠEST LET MÁM TU ČEST ZASTUPOVAT

VÁS VE FAKULTNÍM SENÁTU. A JSEM PŘIPRAVEN VÁM I DO DALŠÍCH LET

NABÍDNOUT SVÉ SLUŽBY, BOHATÉ ZKUŠENOSTI, PRACOVITOST, ODVAHU A

ODHODLÁNÍ.

FILDA JAKO        
A ÚKOL BROUL

SENÁTOREM FF UP

DAVID

MILÍ KOLEGOVÉ, PŘÁTELÉ,

 

PŘED ŠESTI A TŘEMI LETY JSTE MI SVOU VOLBOU SVĚŘILI DŮVĚRU A VYSLALI MĚ HÁJIT

VÁS DO FAKULTNÍHO SENÁTU. S POKOROU JSEM TENTO ÚKOL PŘIJAL A SNAŽIL JSEM SE

SVŮJ MANDÁT NAPLNIT SVĚDOMITĚ, AKTIVNĚ A DŮSTOJNĚ. DNES PŘED VÁS

PŘEDSTUPUJI SE SVOU DOSAVADNÍ PRACÍ A POTŘETÍ VÁS PROSÍM O VÁŠ HLAS,

ABYCHOM SPOLEČNĚ DOTÁHLI DO KONCE ÚKOLY, KTERÉ JSME ROZJELI PŘED TŘEMI,

ALE I ŠESTI LETY.
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